

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/2314/Corr.2
26 November 1964

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Second Special Session

PARTIES CONTRACTANTES
Deuxième session spéciale

LEGAL AND INSTITUTIONAL FRAMEWORK

Proposals by the Chairman of the CONTRACTING PARTIES

Corrigendum

Article XXXVII

Paragraph 4 to be amended to read as follows:

4. Less-developed contracting parties agree to take appropriate action in implementation of the provisions of Part IV for the benefit of the trade of other less-developed contracting parties, in so far as such action is consistent with their individual present and future development, financial and trade needs taking into account past trade developments as well as the trade interests of less-developed contracting parties as a whole.

Paragraph 5 to be amended by inserting the word "interested" between "other" and "contracting party" in the second line.

CADRE JURIDIQUE ET INSTITUTIONNEL

Propositions du Président des PARTIES CONTRACTANTES

Corrigendum

Article XXXVII

Modifier le paragraphe 4 comme suit:

4. Chaque partie contractante peu développée accepte de prendre des mesures appropriées pour la mise en oeuvre des dispositions de la Partie IV dans l'intérêt du commerce des autres parties contractantes peu développées, pour autant que ces mesures soient compatibles avec les besoins actuels et futurs de son développement, de ses finances et de son commerce, compte tenu de l'évolution passée des échanges ainsi que des intérêts commerciaux de l'ensemble des parties contractantes peu développées.

Au paragraphe 5, au lieu de "à toute autre partie contractante ou à toutes autres parties contractantes", lire "à toute autre partie contractante intéressée ou à toutes autres parties contractantes intéressées".